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Emlékeztet ő 
 

Az Egyesületi Elnökség 2017. január 17-én 14:00 órakor a Magyar Elektrotechnikai 
Egyesület tárgyaló termében megtartott üléséről. 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak:  Haddad Richárd, Ángyánné Kiss Zsuzsanna, 
Kovács András, Dr. Székely Csaba, Dr. Kádár Péter, Dr. Hartmann Bálint. 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkez ő tanácsadó testülete és állandó 
meghívottak közül jelen voltak: Kovács László helyett Kunyik Sándorné, Nagy János, Dr. 
Fodor István helyett Garai János, Dr. Madarász György, Hollósy Gábor, Dr. Danyek Miklós, 
Dr. Tóth Judit, Orlay Imre, Rejtő János, Veisz Imre, Rubint Dezső, Tóth József, Sőrés Péter, 
tanácskozási joggal rendelkező tagok, továbbá Balázs Péter, Becker Péter, Günthner Attila 
állandó meghívottak. 

Kimentette magát: Béres József. 

Első napirendi pontként  az előző ülésen elhatározottak helyzetéről Haddad Richárd 
számolt be.  

• Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta a MEE VET írásban benyújtott 2017. évi tervét (pénzügyi és program). Az 
Egyesületi Elnökség 1/2017 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta a MEE VET 
írásban benyújtott 2017. évi tervét (pénzügyi és program). 

• A tagkizárással kapcsolatos kérdéseket a 3. napirendnél tárgyalja az Elnökség. 
• Haddad Richárd írásos előterjesztést nyújtott be a megszűnő MATE szakmai feladatai 

egy részének MEE-n belüli továbbvitelével kapcsolatban. A javaslat lényege egy új 
szakosztály létrehozása (Méréstechnikai, Automatizálási és Információtechnológiai 
Szakosztály: MATISZ), amely Elnökségi hatáskörbe tartozik. Működését és a szakmai 
felépítését egyeztetni kell majd az EISZ és a VGKBSZ vezetőségével. Célszerű első 
körben a leendő külső tagoknak a KRSZ-be belépni és onnan megkezdeni a MATISZ 
létrehozását és működésének szervezését. 

Második napirendi pontként  Haddad Richárd ismertette a 2017. évi MEE díjakra jelölés 
felhívását. A 2017. évi MEE díjak felhívásának közzététele az Elektrotechnika január-februári 
összevont számában, valamint ezzel párhuzamosan a MEE honlapján, együttesen történik. 
A javaslatokat a Tagnyilvántartó rendszer erre a célra létrehozott felületén kell megtenni. 
Javaslatok beérkezési határideje a MEE díjakra 2017. március 17. A Díjbizottságok 2017. 
március 31-ig fejezik be a bírálatot és készítik el javaslatukat. Az Egyesületi Elnökség 2017. 
április 11-én véglegesíti a díjazottak körét. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta a MEE 2017. évi díjakra jelölés felhívását. Az Egyesületi Elnökség 2/2017 számú 
határozatával  egyhangúlag elfogadta a MEE 2017. évi díjakra jelölés felhívását. 

A Diplomaterv és Szakdolgozat Bíráló Bizottságtól írásos előterjesztés érkezett a pályázati 
kiírás és a beérkezett pályázatok elbírálásának megújításával kapcsolatban, amelyet Dr. 
Székely Csaba foglalt össze. Javasolta, hogy a pályázattal kapcsolatban a MAIIT vállaljon 
koordinációs szerepet. A MAIT koordinálásával a Mentor Program vezetői, a díjbizottság 
elnöke, az Oktatási Bizottság Elnöke szűk körű megbeszélésen egyeztetnek és annak 
eredményét a MAIT írásos előterjesztés formájában megküldi az Elnökségnek a következő 
Elnökségi ülésig. 

Harmadik napirendi pontként  Günthner Attila tájékoztatta az Elnökséget a Tagnyilvántartás 
helyzetéről a 2016. évi taglétszám alakulásáról, továbbá bemutatta az elmúlt időszakban 
kizárt és belépett tagok névsorát. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta bemutatta az elmúlt időszakban kizárt és belépett tagok névsorát. Az Egyesületi 
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Elnökség 3/2017 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta bemutatta az elmúlt 
időszakban kizárt és belépett tagok névsorát. 

A tagkizárások kezelésével kapcsolatban Kovács András ismertette az OET kiscsoportos 
munka eredményének statisztikáját és az ezzel összefüggő szabályzat módosítási 
javaslatait. Az ülést követően e-mail formájában kiküldi a javaslatokat és személyes 
egyeztetést is szervez annak érdekében, hogy a következő Elnökségi ülésen már el tudjuk 
fogadni a módosított szabályzatokat.  

Negyedik napirendi pontként Haddad Richárd foglalta össze a 64. Vándorgyűlés műszaki, 
tartalmi szervezésének helyzetét. A rendezvény fő témája: „Energia és fenntarthatóság”. 
Kérte a szakosztályokat, régiókat, társaságokat, hogy nevezzék meg a Szervező Bizottságba 
delegált tagjaikat január 24-ig Lepp Klárának megküldött levelükben.    

Ötödik napirendi pontként Günthner Attila kérte az Elnökséget, hogy fogadja el az írásban 
előterjesztett mérleg ütemtervet. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta a 2016 gazdasági évhez kapcsolódó mérlegzárási ütemtervet. Az Egyesületi 
Elnökség 4/2017 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta a 2016 gazdasági évhez 
kapcsolódó mérlegzárási ütemtervet. 

Hatodik napirendi pontként Nagy János foglalta össze a MEE VTT írásban benyújtott 
2017. évi tervét (pénzügyi és program). Második éve ütközik már a LED konferencia az 
InfoShow egyik állomásának időpontjával, amely egy szűk körű közös kiállítói és hallgatói kör 
miatt nem szerencsés. A LED konferencia minden évben az Óbudai Egyetemen van az 
egyetem regisztrációs szünetében. Ennek megfelelően Nagy János legkésőbb 2017. 
júniusban jelezni fogja Lepp Klárának a 2018 évi LED konferencia időpontját. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta a MEE VTT írásban benyújtott 2017. évi tervét (pénzügyi és program). Az 
Egyesületi Elnökség 5/2017 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta a MEE VTT 
írásban benyújtott 2017. évi tervét (pénzügyi és program). 

Hetedik napirendi pontként Haddad Richárd vázolta az Elektrotechnika folyóirat helyzetét. 
Átmenetileg a Felelős Kiadó viseli a Főszerkesztői titulust. A január-februári összevont szám 
főtémája a Smart City. A márciusi lapszám terv szerint világítástechnikai tematikus szám 
lesz. Elindítjuk a cikkfeltöltő rendszerünket, amely segíti a lapszerkesztés folyamatát. Nem 
kizárólag főszerkesztőt keresünk, hanem kommunikációs vezetőt is és a hirdetés 
szervezésbe be kell vonnunk külső ügynökséget is. Ma már a gazdasági, szakmai és 
kommunikációs környezetünk nem úgy működik, mint 20-30 éve. Nem lehet konzerválni a 
múltat, haladnunk kell a környezetünkkel. Az elmúlt időszakban teret hódított az online, 
elektronikus kommunikáció. Itt le vagyunk maradva, fel kell vennünk a ritmust. A 
kiválasztásnál a MEE tagság biztos, hogy előnyt fog jelenteni. Nagy János kérdésére, hogy 
mi a szerepe a KMB-nek ha van kommunikációs vezető Haddad Richárd azt a választ adta, 
hogy az OKSZ felel ma az operatív kommunikációért, ami ma egy Elnökség által jóváhagyott 
szervezet. Ennek ma nincs vezetője, ezt fogja ellátni ez a személy.  

Nyolcadik napirendi pontként Ángyánné Kiss Zsuzsanna ismertette az új integrált ügyviteli 
rendszer bevezetésének helyzetét. A kialakításánál elsődleges cél egy olyan beszámolási 
rendszer összeállítása, mely egyrészt a törvényi előírásoknak megfelel, (ez az elsődleges), 
másrészt kiszolgálja a területi szervezetek igényét is. A jelenlegi folyamatok áttekintése és a 
jövőbeni gazdálkodási folyamatok kialakításának érdekében létrejött egy operatív 
munkacsoport amelyet Zsiga Sándor külsős szakértő vezet. Tagok: Beke Márta (GB), 
Szabolcsi Nóra és Günthner Attila. Munkájukat egy irányító bizottság felügyeli (Béres József, 
Haddad Richárd, Ángyánné Kiss Zsuzsanna, Kovács András). Várhatóan februárban 
elkezdődik az operatív munka előre meghatározott feladatterv alapján.  

Egyebek: 
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• Orlay Imre felelevenítette az Ózdi és Diósgyőri szervezet megszűnését. A következő 
Elnökségi ülésre az ÉMAKÓ kell, hogy hozzon egy előterjesztést a megszűntetéssel 
kapcsolatban, mivel az említett szervezetek már teljesen inaktívak. 

• Hollósy Gábor jelezte, hogy a MEE FAM MUBI munkatervét hozza a következő 
Elnökségi ülésre. Jan 20-án lesz az alakuló ülés. 

• Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete 
egyhangúlag elfogadta, hogy Kádár Aba 90. születésnapja alkalmából tiszteletbeli 
elismerést kapjon egy emlékplakett formájában, melyen a következő szöveg fog 
szerepelni: „A MEE Elnökség valamint az ÉBSZ vezetősége Kádár Abát az elmúlt 67 
év munkája alapján a MEE Örökös tagjának tekinti”. Az Egyesületi Elnökség 6/2017 
számú határozatával  egyhangúlag elfogadta hogy Kádár Aba 90. születésnapja 
alkalmából tiszteletbeli elismerést kapjon egy emlékplakett formájában, melyen a 
következő szöveg fog szerepelni: „A MEE Elnökség valamint az ÉBSZ vezetősége 
Kádár Abát az elmúlt 67 év munkája alapján a MEE Örökös tagjának tekinti”. 

• Günthner Attila tájékoztatta az Elnökséget Ifj. Stamm József panaszleveléről az 
ELMŰ-ÉMÁSZ által ajánlott szerelők rendszerével kapcsolatban. A MEE üzemelteti a 
szerelőket nyilvántartó aramkapocs.hu felületet. A levéllel kapcsolatos válasz 
megfogalmazásába bevontuk a MEE jogászát.  
 

2017. január 17. 

 

Összeállította: Jóváhagyta: 
 

 

Günthner Attila Haddad Richárd  
Irodavezető Főtitkár  

 


